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Abstract (en)
[origin: MX2019001252A] The system (10) comprises, for each worker (12A, 12B, 12C), a first protection device (18) comprising first geolocation
means (20) and first means (22) for transmitting a first signal comprising location information of this first protection device (18), and for each railway
vehicle (28): - a second protection device (30) comprising second geolocation means (32) and second means (34) for reception of each first signal,
and - a control unit (42) determining a first distance between the first protection device (18) and the railway (16) and a second distance (D) between
the first protection device (18 ) and the second protection device (30), the control unit (42) being configured to activate emergency braking means
(40) when the first distance is less than a safety distance and the second distance ( D) is less than a braking distance (D1).

Abstract (fr)
Le système (10) comprend, pour chaque ouvrier (12A, 12B, 12C), un premier dispositif de protection (18) comprenant des premiers moyens
de géolocalisation (20) et des premiers moyens (22) d'émission d'un premier signal comprenant une information de localisation de ce premier
dispositif de protection (18), et pour chaque véhicule ferroviaire (28) : - un second dispositif de protection (30) comprenant des seconds moyens de
géolocalisation (32) et des seconds moyens (34) de réception de chaque premier signal, et - une unité de contrôle (42) déterminant une première
distance entre le premier dispositif de protection (18) et la voie ferrée (16) et une seconde distance (D) entre le premier dispositif de protection (18)
et le second dispositif de protection (30), l'unité de contrôle (42) étant configurée pour activer des moyens de freinage d'urgence (40) lorsque la
première distance est inférieure à une distance de sécurité et que la seconde distance (D) est inférieure à une distance de freinage (D1).
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